

Søknad ifbm kompensasjonsordning for lokale bedrifter i Vaksdal Kommune

Eg vil med dette søke om midler ifbm. Covid-19 for perioden januar til juni-2021, ref samtale med Atle Fasteland.

Eg har fotostudio på Dale, i 3.etg. over Coop.

Dette er eit lokale eg i starten av pussa opp, og skulle åpne studio for fullt i fjor i mars. Eg rakk aldri skikkelig åpning før landet stengte ned. I stedet blei studio stengt over halve mars, heile april og deler av mai.

Å dokumentere estimert inntekt er vanskelig, då eg ikkje har hatt full drift i starten av året her endå.

Etter avtale med Atle Fasteland, så legg eg ved utkast av regnskapsrapport for 2020.

Resultat pr. periode

Periode 1-12, Prosjekt 0 - z, Avdeling 0 - 0

2020

27.01.2021 - 12:58

Side 8 av 11

Konto	Januar	Februar	Mars	April	Mai	Juni	Juli	August	September	Oktober	November	Desember	Sum
3000 Salgsinntekt handelsvarer, €	-7 288	-2 526	-25 200	3 800	-16 560	-49 104	-56 120	-57 232	-25 910	-62 453	-156 079	-63 441	-518 113
3010 Salgsinntekt egentilvirkede v	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
3400 Spesielt offentlig tilskudd for	-35 000	0	-35 000	0	0	0	0	0	-30 000	0	0	0	-100 000
3901 Purregebyr inn fra kunde	-53	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	-53
Sum salgs- og driftsinntekt	-42 341	-2 526	-60 200	3 800	-16 560	-49 104	-56 120	-57 232	-55 910	-62 453	-156 079	-63 441	-618 166

I fjor mista eg fleire bryllup pga. Covid, og i første halvdel av 2021 mister eg to bryllup som var booka. Eksakt sum for eit bryllup er alltid vanskelig å sei. Sjølve bryllupet koster 28500 kr, men produkter som album og forstørrelser kjem i tillegg. Det har eg ikkje rekna inn i summen.

Det er færre som booker bryllup i denne pandemien, så kor mange bryllup ein faktisk har mista, vil ein aldri få vite.

For andre fotograferinger er det også veldig vanskelig å spå kor mykje ein mister pga. Covid. Fotograf er ikkje øverst på lista til folk i denne tiden når ein skal holde god avstand og unngå unødvendige ærend. Eg har estimert at eg mister ca 3 bookinger pr. mnd på nyfødt, barn og familie, og det talet er mest sannsynlig for lågt. Som nevnt blir det vanskelig å rekne ut då eg berre har drevet studio her med restriksjoner og hensyn knytt til Covid.

Alle konfirmasjoner i kommunen er utsatt til høsten, og folk vegrer seg for å booke sidan alt er usikkert. Enkelte stader rundt Bergen har også flytta konfirmasjonar til i høst.

No har eg estimert etter beste evne, og tatt høyde for at eg får litt bookinger, og at eg ikkje må stenge ned igjen.

Dersom Bergen stenges ned og nabo-kommunar blir påvirkta, så vil situasjonen min bli ytterligere forverra.

Håper på positivt svar.

Helsing Gitte Boge